

Ashley Gearing

From: Dominic Noel
Sent: February 13, 2024 2:52 PM
To: Ashley Gearing
Subject: FW: Update: Expanding and Enhancing Interprofessional Primary Care Teams Expression of Interest/ Mise à jour: Élargir et renforcer les équipes de renouvellement des soins primaires déclaration d'intérêt

Dominic Noel | Nurse Practitioner Lead MN NP-PHC/Executive Director
Algoma Nurse Practitioner-Led Clinic | 443 Northern Avenue | Sault Ste. Marie, ON | P6B 4J3
T 705-942-4717, Ext. 3003 | F 705-942-9687 | dnoel@algomanplc.ca | <http://www.algomanplc.ca/>

Celebrating 10 Years!



PLEASE NOTE: The information contained in this e-mail message and any attachments is privileged and confidential, and is intended only for the use of the recipient(s) named above. If you have received this e-mail in error, please notify me immediately and delete this e-mail and any attachments without copying, distributing or disclosing their contents.

From: OH-NE-Finance <OH-NE-Finance@ontariohealth.ca>
Sent: Monday, February 12, 2024 8:14 AM
To: Dominic Noel <DNoel@algomanplc.ca>
Subject: Update: Expanding and Enhancing Interprofessional Primary Care Teams Expression of Interest/ Mise à jour: Élargir et renforcer les équipes de renouvellement des soins primaires déclaration d'intérêt

Dear Dominic Noel,

As you know, the Ministry of Health recently announced funding for expanding and enhancing access to interprofessional primary care teams as a part of Your Health: A Plan for Connected and Convenient Care.

We sincerely appreciate the time and effort that went into your application. We received hundreds of applications and Ontario Health in partnership with the ministry has undertaken a multi-stage evaluation process to review how to distribute funding to increase access to primary care services where they are most needed.

Your application was not selected at this time. We will keep your application on file for potential future funding opportunities.

In the meantime, if you have any questions, please don't hesitate to reach out to your regional contact (oh-ne-finance@ontariohealth.ca).

Thank you.

Chère, cher Dominic Noel,

Comme vous le savez, le ministère de la Santé a récemment annoncé un financement destiné à étendre et à améliorer l'accès aux équipes interprofessionnelles de soins primaires dans le cadre de « Votre santé : Plan pour des soins interconnectés et commodes ».

Nous apprécions sincèrement le temps et les efforts que vous avez consacrés à votre candidature. Nous avons reçu des centaines de candidatures et Santé Ontario, en partenariat avec le ministère, a entrepris un processus d'évaluation en plusieurs étapes afin d'examiner les modalités de distribution des fonds pour améliorer l'accès aux services de soins primaires là où ils sont le plus nécessaires.

Votre candidature n'a pas été sélectionnée pour le moment. Nous conserverons votre candidature dans nos dossiers pour d'éventuelles occasions de financement ultérieures.

Dans l'intervalle, si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec votre contact régional (oh-ne-finance@ontariohealth.ca).

Merci.